

LABC 13 天

拉丁自然奇觀 Latin Natural Wonders

伊瓜蘇瀑布 Iguazu Falls

暢遊: 巴西、阿根廷、智利 Visiting: Brazil, Argentina & Chile	出發城市 DEPART	成人 ADULT / 小童 CHILD	單人房 附加費 SGL SUPP	機票稅金 + 燃油附加費 TAXES + FUEL SUR-CHARGE
2026 年 11 月 17 日	加東 EAST COAST	9399	1899	640 起
	加西 WEST COAST	9699		499 起
2027 年 01 月 07 日	加東 EAST COAST	9599		640 起
	加西 WEST COAST	9899		499 起
2027 年 02 月 04 日	加東 EAST COAST	9999		640 起
	加西 WEST COAST	10299		499 起

- 加東城市: 多倫多、渥太華、滿地可; East coast city: Toronto, Ottawa, Montreal
- 加西城市: 溫哥華、維多利亞、卡加利、愛民頓; West coast city: Vancouver, Victoria, Calgary, Edmonton
- 上列費用以加幣每位計算。Tour fares are in Canadian Dollar.
- 成人收費按二人一房計。Adult tour fares based on twin sharing.
- 小童收費適用於 2 至 11 歲與 2 成人同房, 不另加床。Child 2-11yrs sharing twin room with 2 adults without extra bed.
- * 費用如有任何更改, 恕不另行通告。Tour price subject to change without prior notice.

領隊、司機及當地導遊 服務費
Tour Leader, Driver & Local guides Gratuity
每位合共 Total \$195 美元 per person

PERFECT COMPLEMENT

- ★ 國語或英語專業當地導遊全程服務
Service of a professional Mandarin or English speaking local guide throughout the trip
- ★ 巴西: 里約熱內盧 ~ 糖麵包山及耶穌山
Brazil: Cable car to the top of Sugarloaf Mountain and cogwheel train to the top of Corcovado Mountain
- ★ 阿根廷: 布宜諾斯艾利斯 ~ 伊瓜蘇大瀑布
Argentina: Visit Iguazu Falls in Argentina side
- ★ 智利: 百內國家公園
Chile: Visit Torres del Paine National Park.

的大西洋, 平靜而安詳地注視著遊人, 祂彷彿是天造地設來安慰世人的煩惱。遊覽結束後, 我們將享用舉世聞名的巴西燒烤午餐。下午送往機場, 搭乘班機飛往伊瓜蘇。是日晚餐自備。
住宿: Double Tree by Hilton or similar (早、午餐)

Today we will discover 2 main sights in one of the South America's most beautiful cities, Rio de Janeiro. The highlights of today's tour are the spectacular ride by cable car to the top of Sugar Loaf Mountain for impressive views and the trip up to the top of Corcovado Mountain by cogwheel train for photos of the iconic Christ the Redeemer statue. After tour, we will enjoy the world-famous Brazilian BBQ lunch. Afternoon, transfer to airport for flight to Iguazu. (B/L)



耶穌山 Corcovado Mountain

Today we will enjoy the splendor and beauty of the Iguassu Falls. You have the chance to enjoy the falls from a different perspective, this time from the Brazilian side, with a visit to The Brazilian Falls National Park. Marvel at unique views of the falls, walk the footpaths through lush tropical vegetation and take in the beauty of this natural wonder. (B)

自費項目: Macuco Safari 體驗, 分為三個階段: 叢林探險、步道探險和乘船探險。首先乘坐敞篷車穿越 2 公里長的叢林, 然後乘坐令人興奮的遊船沿著伊瓜蘇河沖入瀑布。
Optional: Macuco Safari Experience which is divided into 3 stages: Jungle, Trail and Boat. It all starts with open-air vehicle drive thru the 2 km jungles and then aboard an exhilarating boat ride along the Iguassu River into the falls.



伊瓜蘇瀑布 Iguazu Falls

1

原居地 → 里約熱內盧, 巴西
Hometown → Rio de Janeiro, Brazil

是日由原居地出發飛往巴西前首都 - 里約熱內盧。
Depart from home city to Rio de Janeiro - the former Capital of Brazil.

2

里約熱內盧
Rio de Janeiro

是日抵達里約熱內盧, 由翠明假期當地代理迎接後, 專車送往酒店休息。晚餐於酒店餐廳。
住宿: Arena Copacabana Hotel or similar (晚餐)
Upon arrival at the airport, all tour members will be greeted and transferred by local guide to hotel for rest. (D)

3

里約熱內盧 (城市觀光) → 伊瓜蘇
Rio de Janeiro City Tour → Iguazu

早餐後盡情享受南美洲最美麗城市之一! 乘坐纜車登上糖麵包山, 遠眺著名的科帕卡瓦海灘、瓜納巴拉灣及聖塔告魯斯區。之後乘車登上耶穌山 - 耶穌基督石像高高的聳立在山頂, 面向浩瀚

4

巴西伊瓜蘇瀑布群
Iguazu Brazilian Fall

早餐後, 將領略到伊瓜蘇瀑布的壯麗與震撼及有機會從巴西一側, 從不同的視角欣賞瀑布, 並參觀巴西瀑布國家公園。您將驚嘆於瀑布的獨特風光。漫步在茂密的熱帶植被小徑, 飽覽這自然奇觀的壯麗! 是日午、晚餐自備。
住宿: Double Tree by Hilton or similar (早餐)

5

阿根廷伊瓜蘇瀑布群
Iguazu Argentina Falls

早餐後, 乘旅遊巴士跨越巴西 / 阿根廷邊境, 前往參觀阿根廷一側的伊瓜蘇瀑布。抵達後將遊覽由 275 個瀑布組成的伊瓜蘇瀑布群, 沿著河邊山間小路, 漫步全程景區, 接著進入水上棧橋, 置身於氣勢磅礴的瀑布之前, 享受天然絕妙景觀。您將會有機會同時遊覽上、下兩條棧道: 上棧道

是一條長 800 公尺的小徑，可從上俯瞰雄偉的瀑布；下樓道長 1600 公尺，遊覽瀑布底部，感受澎湃的水流。晚上入住於阿根廷境內酒店。

是日午、晚餐自備。

住宿：Saint George Hotel or similar (早餐)

After breakfast, proceed to cross the Brazil / Argentina border to visit Iguazu Falls in Argentina side. From there, you will take either the train to the falls station or walk a charming foot path which will take you to two trails: The Upper and Lower Walk. You will have a chance to explore each trail. The Upper Walk consists of 800 meters of gangways stretched high above the ground. Along this circuit, you can watch the water falling from the top of the falls and enjoy its magnificence from an elevated viewpoint. The Lower Walk is a 1,600 meter gangway that offers views from the foot of the falls. Later, check in hotel at Argentina side. (B)

6

伊瓜蘇阿根廷 → 布宜諾斯艾利斯, 阿根廷
Iguazu → Buenos Aires, Argentina

早餐後，前往機場搭乘班機飛往阿根廷首都 - 布宜諾斯艾利斯。抵達後開始半日城市遊覽。參觀城市所有的熱門景點，包括“9 大街”，“科隆劇院”和“五月廣場”和香格里玫瑰宮”。隨後，前往博卡，參觀這個豐富多彩的社區，博卡是從前意大利移民到阿根廷後的根據地，現今，博卡已是許多重要藝術家的家，結束旅程後酒店回休息。

是日午、晚餐自備。

住宿：725 Continental Hotel or similar (早餐)

Upon arrival of Buenos Aires – the Capital of Argentina, we will start our half day city tour to visit Plaza de Mayo, Teatro Colon, 9 De Julio Avenue, Casa Rosada, and finally visit the most colorful community - La Boca. La Boca is home to many important artists. (B)

自費項目：探戈表演和阿根廷牛排晚餐

Optional: Tango show with Argentina Steak dinner

7

布宜諾斯艾利斯 → 埃爾卡拉法特, 阿根廷
Buenos Aires → El Calafate, Argentina

早餐後，自由時間探索這座美麗的城市，並尋找正宗阿根廷餐廳享用午餐。下午前往機場，搭乘班機飛往埃爾卡拉法特。抵達後，入住飯店休息。是日午、晚餐自備。

住宿：Lagos Del Calafate or similar (早餐)

This morning there is a free time to explore this beautiful city and to find authentic Argentina restaurant to enjoy your own lunch. Afternoon, transfer to airport for flight to El Calafate. Upon arrival, check in hotel for rest. (B)

8

埃爾卡拉法特-佩里托莫雷冰川公園
El Calafate - Moreno Glacier National Park

早餐後，前往巴塔哥尼亞地區的阿根廷冰川國家公園，它位於阿根廷聖克魯斯省，總面積 4459 km²。1981 年被聯合國教科文組織列入世界遺產。大冰川國家公園由 47 個小冰川組成，其中最著名的 Perito Moreno 大冰川，面積達 257 平方公里，是世界三大冰川之一，也是少數還在繼續增長的冰川之一，景色極為壯觀，站在專門修建的觀賞平台上，遊客可以見到冰川是怎樣從雪山頂上“傾瀉”而下。冰川正面筆直如削，頂部有無數裂隙，經過陽光的透射、折射，呈現出繽紛的顏色。從冰川上不時傳來低沉的隆隆聲，這是冰川崩裂的聲音。是日午、晚餐自備。

住宿：Lagos Del Calafate or similar (早餐)

Full day visit to Perito Moreno Glacier which located in Los Glaciares National Park. The park has been declared as World Heritage by UNESCO. Those glaciers that named it (about 47) show us a 10-thousand-year-old world: cold and wild. The most famous one is Perito Moreno Glacier. This glacier is one of the few glaciers that is still moving in the world. That is why it has become one of the most spectacular natural shows in South America. From time to time its 60-m-high snout releases some ice walls as huge as buildings that fall into Rico Bend or Ice floes Channel. (B)

自費項目：一小時游船近距離觀賞佩里托莫雷冰川的北壁，被認為是最美麗的表面的冰川。這次體驗將帶您近距離接觸世界上最壯麗的自然景觀之一。

Optional Tour: 1 hour boat ride to see North face of Perito Moreno glacier which is consider the most beautiful face. This is experience will take you up close to one of the world's most magnificent displays of nature.



Perito Moreno Glacier 佩里托莫雷冰川

9

埃爾卡拉法特 - 納塔萊斯港, 智利
El Calafate - Puerto Natales, Chile

早餐後，乘旅遊巴士跨越阿根廷和智利邊境，抵達目的地 - 納塔萊斯港。抵達後，辦理入住飯店，下午自由時間探索這座海濱小鎮，也是通往百內國家公園的閘道。是日午、晚餐自備。

住宿：Hotel Noi Indigo Patagonia or similar (早餐)

After breakfast, we will cross the Argentina/Chile border to reach our destination - Puerto Natales. Upon arrival, check in hotel and you will have free time in afternoon to explore this coastal town also known as the gateway to Torres del Paine National Park. Hotel: Hotel Noi Indigo Patagonia or similar (B)

10

納塔萊斯港 - 百內國家公園
Puerto Natales - Torres de Paine National Park

早餐後，前往位於納塔萊斯港以北 24 公里處的 Milodon 洞穴。在到達洞穴之前，通道會經過 Silla del Diablo (魔鬼之椅)。這個名字來自於大眾的想像，因為這是一個類似椅子的岩層，據說是被變形的米洛頓的座位變成惡魔。接下來，您可以從拉戈雷湖觀景台（俯瞰格雷冰川、潘恩山脈和托羅湖）欣賞周圍令人驚嘆的風景。在前方幾公里處可看到潘恩之角，繼而到達拉戈雷地區。在這個區域，在格雷湖畔愉快地散步，如天氣許可，可到達格雷半島觀景台欣賞風景。用餐和休息後，開始參觀百內國家公園的第二階段，前往薩爾托格蘭德區。參觀 Nordenskjold 湖觀景台，並繼續於波浪路線上欣賞壯麗的景色至拉古納阿馬加地區。欣賞完這些宜人的景色後，經過薩米恩托湖觀景點返回納塔萊斯港。是日午、晚餐自備。

住宿：Hotel Noi Indigo Patagonia or similar (早餐)

Morning departs towards the Milodon Cave, located 24 kilometers to the north of Puerto Natales. Before reaching the cave, the access road passes by the "Silla del Diablo" (Devil's chair) name that comes from the popular imagination since this is a rock formation

which resembles a chair that, supposedly, was the seat of the Milodon who was transformed into a devil. Next, it is possible to admire the breathtaking landscape that surrounds us from the Lago Grey viewpoint (overlooking the Grey Glacier, the Paine range and the Toro Lake). A couple of kilometers ahead, we can see the Horns of the Paine, reaching a point that takes us to the Lago Grey zone. In this sector, we can make a pleasant walk by the shore of the Grey Lake and, if the weather helps, we will reach the Peninsula Grey viewpoint. After the meal and rest, we start the second stage of our visit to the Paine National Park, heading down to the Salto Grande Sector. There we will visit the Nordenskjold lake viewpoint and will continue to enjoy outstanding views in our wavy route until we reach Laguna Amarga area. After admiring these pleasant views, we return to Puerto Natales passing by the Sarmiento lake viewpoint. (B)



百內國家公園 Torres Del Paine National

11

納塔萊斯港 → (聖地牙哥, 智利) 半日城市觀光
Puerto Natales → Santiago half day city tour

早餐後，前往機場搭乘班機飛往智利首都 - 聖地牙哥。抵達後將開始半日城市遊覽，包括參觀城市歷史中心，武器廣場，以及建於 1800 年的聖地牙哥大教堂。這座宏偉華麗的新古典主義大教堂是聖地牙哥大主教的所在地。此外，將在邁波谷品嚐葡萄酒及乘坐纜車前往聖克里斯托瓦爾山。是日午餐自備。

住宿：Holiday Inn Santiago Airport or similar

(早、晚餐)

This morning, we will take a flight to Santiago - Capital of Chile. Upon arrival, we will begin our half day city tour including visit of historic center of the city to view Plaza de Armas, and Cathedral of Santiago which was completed in 1800, this grand, ornate neoclassical cathedral is the seat of the city's archbishop. We will have a wine tasting in Maipo Valley as well as take a cable car ascend to San Cristobal Hill. (B/D)

12/13

聖地牙哥 → 原居地
Santiago → Hometown

早餐後，自由探索聖地亞哥。稍後下午於指定時間乘車前往機場飛返原居地。是日午餐自備。航機於第 13 天抵達原居地。(早餐)

After breakfast, enjoy free time in Santiago. Later, transfer to the airport for your flight home. Arrive hometown early morning on Day 13. (B)

- 有關報名詳情、旅遊細則及責任問題，請參閱聲明假期（加拿大）網站
- For Terms, Conditions and Liabilities, please refer to the official website of Charming Holidays (Canada)

特約旅行社

TICO Registration # 04273843

BPCPA Travel Agent / BC license # 2668, # 29122

D.O.I. August 28, 2026